



تكافل

شركة أبوظبي الوطنية للتكافل ش.م.ع.

Takaful

Abu Dhabi National Takaful Co. P.S.C

FEMALE CARE TAKAFUL PLAN

برنامج حماية المرأة

Brochure

نشرة تفصيلية

Health is Wealth! We place great value on health and understand the worry health concerns cause.

Being diagnosed with **Female Cancer** or facing **Pregnancy Complications** can be one of the most difficult challenges in life. The physical and emotional strain can be severe. There is a lot to consider—making decisions about your care, remaining financially stable, meeting your family's day-to-day needs and more.

- Average age of females in UAE to be diagnosed with breast cancer is between 40 and 45 years that is 10 years younger than in Europe.
- Cervical Cancer incidence is 3 times higher in UAE compared to US.
- Cancer is the 3rd leading cause of death in UAE.

Why Do I Need Female Cancer and Pregnancy Complications Coverage?

We strongly believe that this unique & innovative plan can help bring financial peace of mind to help you and your family with a variety of expenses during a most difficult time. You are free to spend the money as you wish—such as to help cover lost income, to pay for private nursing or treatment abroad, as well as family visits, for medical equipment or even to pay off your debt

What is Female Care Takaful Plan?

Female Care Takaful Plan will provide a lump sum cash benefit on the **first ever diagnosis** of one or more covered **Female Cancer** and **Pregnancy Complications**. It will help when you need it the most so you can focus all your energy on getting better.

What Type of Female Cancer and Pregnancy Complications Are Covered?

Subject to the terms & conditions, the following are covered:

Female Cancer

1. Breast Cancer
2. Ovaries Cancer
3. Cancer in Fallopian Tubes
4. Cancer of Uterus
5. Cervix Cancer
6. Vagina Cancer
7. Vulva Cancer

Pregnancy Complications

1. Maternal Death
2. Eclampsia
3. Disseminated Intravascular Coagulation
4. Ectopic Pregnancy

Note: This plan DOES NOT cover any Pre-Existing conditions.

الصحة هي الثروة! نحن نولي أهمية كبيرة للصحة ونتفهم القلق الذي تسببه المخاوف الصحية.

يمكن أن يكون تشخيص **سرطان الأنثى** أو مواجهة **مضاعفات الحمل** أحد أصعب التحديات في الحياة. يمكن أن يكون الإجهاد البدني والعاطفي شديداً. هناك الكثير مما يجب مراعاته - اتخاذ قرارات بشأن رعايتك ، والبقاء مستقرةً مالياً ، وتلبية احتياجات أسرتك اليومية والمزيد.

- متوسط عمر الإناث في الإمارات الذين يتم تشخيصهم بسرطان الثدي ما بين 40 و 45 سنة أي أصغر بعشر سنوات مما هو عليه في أوروبا.
- معدل الإصابة بسرطان عنق الرحم أعلى بثلاث مرات في الإمارات العربية المتحدة مقارنة بالولايات المتحدة.
- السرطان هو ثالث سبب رئيسي للوفاة في الإمارات العربية المتحدة.

لماذا أحتاج إلى تغطية سرطان الأنثى و مضاعفات الحمل ؟

نحن نؤمن بشدة أن تغطية المرض الخطير يمكن أن تساعد في توفير راحة البال المالية لمساعدتك أنت وعائلتك في تحمل مجموعة متنوعة من النفقات خلال أصعب الأوقات. لك مطلق الحرية في إنفاق الأموال كما يحلو لك - مثل المساعدة في تغطية الدخل المفقود ، أو سداد تكاليف التمريض أو العلاج في الخارج ، وكذلك الزيارات العائلية ، أو المعدات الطبية أو حتى سداد ديونك.

ما هو برنامج حماية المرأة؟

سيوفر برنامج حماية المرأة ميزة نقدية بمبلغ إجمالي عند أول تشخيص على الإطلاق لواحد أو أكثر من **سرطان الأنثى** المغطاة و**مضاعفات الحمل**. سيساعدك عندما تكونين في أمس الحاجة إليه حتى تتمكنين من تركيز كل طاقتك على التحسن.

ما نوع سرطان الأنثى ومضاعفات الحمل التي يتم تغطيتها؟

مع مراعاة الشروط والأحكام ، يتم تغطية ما يلي:

مضاعفات الحمل

1. وفاة الأم
2. تسلم الحمل
3. التخثر المنتشر داخل الأوعية
4. حمل خارج الرحم

سرطان الأنثى

1. سرطان الثدي
2. سرطان المبيض
3. سرطان في قناة فالوب
4. سرطان الرحم
5. سرطان عنق الرحم
6. سرطان المهبل
7. سرطان الفرج

ملاحظة: لا يغطي هذا البرنامج أي حالات موجودة مسبقاً.

FEMALE CARE TAKAFUL PLAN

برنامج حماية المرأة

What Are the Benefits?

There are three plan options available with the following benefits:

Plan Option	Plan 1	Plan 2	Plan 3
Female Cancer	AED.100,000	AED.150,000	AED.200,000
Pregnancy Complications	AED.25,000	AED.37,500	AED. 50,000

ما هي المنافع؟

تتوفر ثلاثة خيارات للخطة مع المزايا التالية:

خيار الخطة	خطة 1	خطة 2	خطة 3
سرطان الأنثى	100,000 دأ	150,000	200,000 دأ
مضاعفات الحمل	25,000 دأ	37,500 دأ	50,000 دأ

How Much Does it Cost?

There are three plan options available with the following annual Contribution Amounts:

Plan Option	Plan 1	Plan 2	Plan 3
Contribution Amount	AED.500	AED.750	AED.1,000

كم يكلف؟

تتوفر ثلاثة خيارات للخطة مع مبالغ المساهمة السنوية التالية:

خيار الخطة	خطة 1	خطة 2	خطة 3
مبلغ المساهمة	500 دأ	750 دأ	1,000 دأ

How Do I Enrol?

You must be female who is resident of UAE and between the ages of 21 years and 59 years to enroll.

All you need is to complete a simple application form online and pay the annual contribution amount.

For quick and easy registration and information, please call our toll-free customer service line at 02-4107700

كيف يمكنني التسجيل؟

يجب أن تكوني أنثى مقيمة في دولة الإمارات وتتراوح عمرك بين 21 عاماً و 59 عاماً للتسجيل.

لا يوجد فحص طبي مطلوب. كل ما تحتاجينه هو إكمال نموذج طلب قصير ودفع مبلغ المساهمة السنوية.

للحصول على معلومات والتسجيل السهل والسريع ، يرجى الاتصال بخط خدمة العملاء المجاني على 02-4107700

About the Takaful Provider

Abu Dhabi National Takaful Co. PSC was established in November 2003 as the first takaful operator in the emirates of Abu Dhabi, United Arab Emirates. The company is the provider of cover under this plan.

More information about the Takaful Provider and its services is available at www.takaful.ae

نبذة عن مزود التكافل

تأسست شركة أبوظبي الوطنية للتكافل في نوفمبر 2003 كأول شركة تكافل في إمارة أبو ظبي، الإمارات العربية المتحدة. الشركة هي التي تقدم التغطية بموجب هذا البرنامج.

لمزيد من المعلومات حول مزود التكافل وخدماته يرجى زيارة الموقع على www.takaful.ae

End